
Referat	fra	bestyrelsesmøde	d	3-9-2019	
	
Tilstede:	
	
Morten	Pyndt	Dalgaard	
Erling	Møller-Petersen	
Jacob	Hansen	
Morten	Håkonssen		
	
Fraværende	:	
	
Torben	Paulsen	
	
	
1. Godkendelse	af	referat	og	dagsorden	
Godkendt	
	

2. Opfølgning	på	tidligere	punkter.	
	
Vedr.	Klorudledning.	
Det	ser	ud	til	og	være	stoppet.	
	
Vedr.	Snerydning.	
Jacob	snakker	med	Henrik	Strange	om	evt	responstid	og	pris	hvis		
vi	vælger	kun	og	rekvirere	ham	ved	behov	frem	for	og	lave	aftale		
hvor	han	kører	samtidig	med	deres	anden	kørsel	I	området	
(Guldnældevænget).	Pris	pr	gang	er	der	600+moms	på	violvænget		
for	skrabe	og	salte.	
	
Vedr.	Snedkerbækken/overfladebassinet.	
Erling	har	haft	kontakt	til	Gitte	Krogh	fra	kommunen	om	de	aftaler	
de	har	haft	lavet	ikke	bliver	holdt	og	han	har	forhørt	om	der	er	noget		
nyt	i	Niras	sagen.	Erling	afventer	svar	fra	Gitte	Krogh	og	arbejder	videre	
med	sagen.	
	

3. Snak	om	nedsættelse	af	hastighed	på	Bangsebrovej.	
Morten	prøver	og	hører	hvilke	muligheder	der	er	for	fremme	en	
nedsættelse	af	hastigheden(Om	det	måske	er	der	kunne	laves	byzone	eller	
andre	muligheder)	

	



4. Fibia-	status		
Det	ser	ud	til	det	er	godt	I	gang	og	virker	som	pænt	arbejde.	
	

5. Økonomi.	
Der	udbetal	honorar	for	pasning	af		grønne	arealer	for	2019	og	saldo	på	
bankonto	er	herefter	31865,27	kr.	
	

	
6. Evt.	
Vi	er	blevet	enige	om	og	lægge	et	link	til	hegnsloven	på	hjemmesiden.	
Morten	Pyndt	Dalgaard	får	ændret	til	korrekt	navn	på	et	par	nyhedsbreve	
fra	Guldborgsund	Kommune	vi	modtager	I	bestyrrelsen	samt	I	CVR	
registeret.	
Næste	møde	er	22-1-2020	kl	19.00	hos	Jacob	I	nr	41.	
	
	
	
	
	
	

	


